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Ämne:                               VB: Svar på frågor till interpellation

 Varning: Detta meddelande kommer inte från någon inom din egen organisation. Klicka inte på 
länkar eller bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att bilagan är säker.

 
 
 
 
Frågor 
Med anledning av denna insändare vill jag ställa följande frågor till ordföranden i Vård- 
och omsorgsnämnden: 
1 Det är ju påståenden om rätt allvarliga missförhållanden som finns i insändaren. Hur ser 
du på dessa påståenden? Stämmer de enligt din uppfattning? 
Svar: Det finns alltid förbättringsområden, vi kommer arbeta med denna typ av frågor, 
pågående omorganisation är ett av stegen för att förbättra.
2 Insändaren tar upp problem med frånvaro av chefer och chefskap. Hur ser du på dessa 
problem? Är ”dina” chefer frånvarande?
Svar: EC har suttit i annat uppdrag, hänvisar till sin EC-kollega som sitter i närheten, 
lämnat telefonnr samt mail till vilka de kan nå, 
3 Varför tror du att påpekanden om problem och missförhållanden inte leder till några 
åtgärder? 
Svar: alla åtgärder kan vi inte kommunicera ut pga samverkan etc, men vi tar med oss att 
öka informationsflödet. 
4 Vissa typer av händelser som tas upp i insändaren är brottsliga. Hur ser du på att det 
förekommer brottslighet inom ditt ansvarsområde?
Svar: Det som är brottsligt är polisanmält,  hände för 3år sedan.
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